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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezik-e a nemzeti parkok egyes területeinek 
eladását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Megdöbbenéssel értesültünk sajtóhírekből, hogy nem hivatalos minisztériumi források szerint a 
nemzeti parkok egyes területeinek eladására készülnek.

Alábbi kérdésekre várom miniszter úr válaszát:

• Igaze az a médiahír, hogy a nemzeti parkok mintegy 480 ezer hektáros területének 
igénybevételével egy új programot akarnak indítani?

• Tervezike, hogy bármilyen módon hozzányúlnak az erdőgazdaságok vagyonához, vagy 
hogy értékesítenek nemzeti parkokhoz tartozó területeket?

• Ha vannak ilyen tervek, konkrétan milyen területeket érintene? Milyen szempontok alapján
választották ki azokat? Milyen feltételeknek kell megfelelnie a vevőknek? A tervek 
mennyiben érintik a valamikori állami gazdaságok megmaradt földjeit és a 
mintagazdaságokat?

• Tervezike annak lehetővé tételét, hogy ne csak magánszemélyek, hanem mezőgazdasági 
társaságok is vehessenek állami földeket?

• Ön felelős kormányzati magatartásnak tartja, hogy a klíma és ökológia válság korában egy 
kormány kiértékesíti az ország természeti kincseit, a helyett, hogy gondos gazdaként 
vigyázna rá és védené?

Válaszát előre is köszönöm!

Dr. Keresztes László Lóránt

 


